

culable advantage to this Dominion from one end to the other. He wished also to take this occasion to express his great gratification at the efforts made by the Government to conciliate the Province of Nova Scotia, and he hoped they would be successful, and from all he could learn he believed they would allay the discontent heretofore existing in that part of the Dominion.

Hon. Mr. Campbell moved, seconded by **Hon. Mr. Mitchell**, that Hon. Messrs. Lacoste, Wark and the mover be a committee to frame an Address to His Excellency, framed on these resolutions, and for that purpose this honourable House do adjourn during pleasure.

After some time the House was resumed, and Hon. Mr. Campbell reported said Address, which was unanimously agreed to, ordered to be engrossed and signed by the Hon. Speaker, and presented to His Excellency the Governor General by the members of this House who are members of the Privy Council.

Hon. Mr. Campbell, seconded by **Senator Kenny**, moved that the House do then adjourn until Monday next at 3 o'clock p.m.

pour toute la Puissance. Il profite de l'occasion également pour féliciter le Gouvernement des efforts qu'il a faits pour se concilier la Nouvelle-Écosse et souhaite que ces efforts soient couronnés de succès. Ses propres recherches l'incitent à croire que les accords proposés pourront effacer le mécontentement qui règne dans cette partie du pays.

L'honorable M. Campbell, appuyé par **l'honorable M. Mitchell**, propose que MM. Lacoste, Wark ainsi que l'auteur de la motion se réunissent en comité pour préparer une Adresse à Son Excellence, Adresse fondée sur les résolutions qui viennent d'être adoptées, sur quoi le Sénat s'ajourne.

Quelque temps plus tard, le Sénat reprend ses délibérations et l'honorable M. Campbell rapporte l'Adresse préparée par le comité. L'Adresse est adoptée à l'unanimité; il est ordonné qu'elle soit imprimée, signée par le Président et envoyée à Son Excellence le Gouverneur Général par les sénateurs qui sont membres du Conseil Privé

L'honorable M. Campbell, appuyé par **le sénateur Kenny**, propose que le Sénat s'ajourne jusqu'au lundi suivant, à trois heures de l'après-midi.